

# DS-628 自动后踵结帮机

AUTOMATIC COUNTER LASTING MACHINE

## 主要特点: FEATURES

01

扫刀及束紧器规格齐全, 适用于男女任何鞋型, 束紧器采用链条式包裹, 边缸压紧, 束紧效果极好。  
Scan cutter and compacting device have complete specification and are fit for shoes of any type. The compacting device adopts chain-style wrapping. When the side cylinder is pressed tight, it will have perfect compacting effect.

02

本机辅助撑台高度可调, 适用于后踵高度在180mm以下一般中底鞋之后帮结帮用。  
The height of auxiliary supporting table of the machine is adjustable and fit for bonding middle-sole and rear quarter of soft insole with back heel height below 180mm.

03

撑台定位准确, 有二次增压设计, 配合扫刀加热装置, 增强结帮效果, 结帮后平坦不发角, 线条清晰。  
The supporting table positions accurately. Secondary pressurizing design, together with heating device of scan cutter, can improve bonding effect, which is flat and has distinct outline without corner.

04

具有微调结帮之装置, 调整方便, 使不同鞋型定位准确。  
Fine-tuning device is convenient to use and makes shoe type positioning more accurate.

05

采用齿轮齿轮、齿条、棘轮设计, 调整辅助撑台高度迅速、更准确、省力。  
Adopting gear and notch wheel design, which saves energy and adjusts the height of auxiliary supporting table fast and accurately.

06

开关处于半自动状态时, 定位缸可抬起, 但扫刀不扫出, 方便拉帮。  
When the switch is set to be semi-automatic mode, the positioning cylinder can swing upward, but no action of wiper, which is convenient for shoe counter lasting.

## 主要参数: MAIN TECHNICAL PARAMETERS

电机功率	Motor Power	1.5kW
加热功率	Heating Power	0.8kW
总功率	General power	2.4kW
电源电压	Power Supply Voltage	380v
供电相数	Power Supply Phase	3-Phase
频率	Frequency	50Hz
液压系统压力	Hydraulic System Pressure	4-5Mpa
机器净重	Machine Net Weight	580kg
包装重量	Package Weight	650kg
外形尺寸	External Dimensions (LWH)	120 × 80 × 142(cm)
外包装尺寸	Package Dimensions (LWH)	130 × 100 × 160(cm)

# DS-628

DASHUN

DASHUN SHOE MACHINERY

## DS-628

### 自动后踵结帮机

Automatic Counter Lasting Machine

本机适用于男女鞋型后踵结帮  
Used for lasting counter of men's & women's shoes

